
Aktuality ze SCRP  
Sdružení cestovního ruchu Pec pod Sněžkou přichází s několika – veskrze 
pozitivními – novinkami a změnami: 
 
 
Tým SCRP se rozrůstá o nové posily. 

Vedení zůstává stále v rukou Kateřiny de Rijke a Martina Vengláře, marketing SCRP 
bude nově zastřešovat Lucie Kulhavá. Lucie přichází z managementu nadnárodní 
mediální agentury a přináší 15 let zkušeností s tvorbou značek, marketingových 
strategií, vedení lidí, měření efektivity komunikace a projektového řízení. Věříme, že 
Lucie pomůže SCRP posunout marketing Pece a zajistit viditelnost, kterou si taková 
skvělá lokalita zaslouží.  

Jak už bylo avizováno, tým rozšiřuje Adéla Špetlová, která si po Lauře de Man 
převzala správu sociálních sítí. A do třetice bude tým rozšířen o Vendulu Šmídovou, 
která bude mít na starost běžnou denní agendu spolu s Marcelou Vařečkovou.  

Méně pozitivní zprávou je pak postupný odchod Míši Boudové, která v SCRP 
působila posledních 12 let a zásadním způsobem se zasloužila o to, že se Pec může 
pyšnit dobře nastaveným marketingem, skvělou viditelností obce (Pec je například 
jednou z nejsledovanějších destinací na sociálních sítích), množstvím pořádaných 
akcí a propojováním mnoha subjektů s různými zájmy a potřebami. Míša nicméně 
SCRP neopouští nyní, ale dle potřeby a dohody bude fungovat do konce roku.  

Momentálně dochází k postupnému předávání agendy. Přestože se maximálně 
snažíme, aby se tento proces nijak nedotkl běžného fungování, prosíme o 
shovívavost, než se vše usadí a noví členové plně převezmou veškeré úkoly. 
 
 
Nová vize fungování SCRP 
Pokud chceme zvyšovat povědomí o Peci pod Sněžkou a být konkurenceschopní v 
rámci turistických destinací v České republice, musíme být dostatečně vidět. A 
k tomu potřebujeme dostatečné mediální výdaje. Po intenzivních jednáních bylo 
zastupiteli města schváleno zvýšení příspěvku na marketing. Věříme, že tento krok 
umožní sdružení naplnit novou vizi budoucího fungování: 
 
1. Větší a viditelná hodnota pro členy SCRP 
Chceme, aby SCRP co nejvíce sloužilo svým členům. Od 1.7. si Lucie vyhradí každý 
měsíc min. 2 hodiny na případné konzultace jakémukoli zájemci z řad členů SCRP 
na bezplatnou marketingovou konzultaci. V plánu je také pravidelné pořádání 
workshopů na kvartální bázi. Postupně bychom také rádi rozšířili možnosti propagace 
členů. 
 



 
2. Větší transparence fungování 
Každý člen SCRP bude mít přístup k měsíčnímu přehledu odpracovaných hodin a 
agendy, kterou SCRP daný měsíc řešilo. Na pravidelné bázi pak bude činnost 
prezentována členům v rámci interního newsletteru. 
 
3. Vznik dlouhodobé a komplexní strategie 
Vyšší výdaje na marketing musí být vynaloženy maximálně efektivně. To není možné 
bez jasné, dlouhodobé strategie, proto bude jedním z klíčových projektů 
následujících měsíců příprava strategické komunikační koncepce Pece pod 
Sněžkou. 

 
4. Aktivní získávání sponzorských prostředků a komerčních partnerství. 
Cílem je zajistit efektivní mediální propagaci Pece pod Sněžkou a zároveň snížit 
závislost na veřejných příspěvcích. Budeme aktivně hledat partnery ochotné podílet 
se na smysluplném sponzoringu a komerční spolupráci. Dále budeme usilovat o 
synergie s dalšími subjekty v údolí s cílem minimalizace nákladů, např. na produkci. 
 
 
 
 
 


